

Referat

Bestyrelsesmøde den 2. april 2019

Deltagere:

Bestyrelsesmedlemmer: Morten (Formand) - Ib (Næstformand) - Jette (Kasserer) - Pia (Bestyrelsesmedlem) – Bo (Bestyrelsesmedlem) Bestyrelses suppleanter: Heidi og Henrik

Havnekontoret: Ingen mødt.

Udvalgsformænd: Christian (hus- og pladsudvalg), Lasse (broudvalg), Per (miljøudvalg), Erling (sikkerhedsudvalg), Heidi (fest og aktivitetsudvalg), Erik (redaktionsudvalg).

Status fra udvalgene – alle ovennævnte deltager

Erling: * Enkelte bade i vandet, stadig lidt fenderproblemer

Erik: * Har sendt mail til bestyrelsen vedr. havnelods – behandles på dagens møde. Porto er dyr, kan evt. ligges i Marinaen til afhentning. Mangler en mand i redaktionsudvalget.

Per: * Broerne er færdige. Slanger er hængt op, der er tændt for vandet, der er sprøjtet for alger. Den nye fækaliépumpe monteres.

Christian: Starter op næste uge, planlægger foreløbig til sommerferien. Mangler stadig folk.

Lasse: * Broerne er klar. Sivene er fjernet, det har været et kæmpe arbejde. Mangler stadig folk.

Jørgen: *Fraværende

Hans: * Fraværende

Kai: * Fraværende.

Heidi: Standerhejsningen gik rigtig fint, med ca. 125 fremmødte. Festudvalget arbejder videre med idéer til sommerfesten, måske invitere hele byen til kaffe?

Havnen: Havneplanen er tæt på klar, der er stadig få pladser vi kan leje ud, så vi håber at kunne glæde nogle få nye lejere.

Bestyrelse, Suppleanter fortsætter mødet.

Dagsorden:

Pkt. 1

Referatet fra generalforsamlingen og regnskabet sendes på mail til medlemmer snarest

Betalingsmiddel på automaten – Beas ønsker et møde med os på havnen, vi forsøger at få et møde i stand på fredag. Vi undersøger derefter muligheden for at købe vores egen automat og sammenkoble den med Beas automaten.

Pkt. 2 Opslag efter ny havnefoged – Annonce er sendt til Ry Ugeavis, der kommer opslag i klubhuset, hjemmesiden, og facebook

Pkt. 3

Brosamarbejdet: Brobyggeren er i gang, der kommer ny bro (12A) ved Valdemarsvig.

Afmærkninger: Der overvejes flere sømærker.

Der laves forsøg med affaldssortering flere steder, herunder Karoline Amaliehøj, og Gåsekrogen.

Kontingentet fra sidste år fastholdes på 135.- pr. medlem.

Pkt. 4

Siden sidst – Opfølgning

Vi har endelig fået briksystemet til at virke, vi ser frem til at bruge det

Der er styr på nye koder på vores mailadresser.

Kim fortsætter som bevillingshaver af vores spiritusbevilling.

Regnskabet er gennemgået og ophængt i klubhuset.

Pkt. 5

Planlægning og evaluering af arrangementer

Standerhejsning gik som nævnt fint.

6 maj – Bestyrelsen informerer – Her havde vi håbet på at der var nyheder omkring byggeriet, det viser sig desværre ikke tilfældet, vi kommer op med et andet spændende, nærmere info følger.

Pkt. 6

Sommerfest: Festudvalget kommer med et oplæg, der er bestilt gris

Pkt. 7

Næste møde

Næste møde: 07.05.2019, kl. 18.00

Pkt. 8

Gennemgang og godkendelse af mødets referat

Referat gennemgået og godkendt.

Ref. Bo